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INTERPELAC JA

Ze wzg|ędu na trudną qytuację kupców z ryneczku na Wałach Dwernickiego pr2y nowej

organizacji ruchu autobusowego po remoncie A|ei proszę o rozważenie moż|iwości zorganizowania

przystanku autobusowego przy kładce nad toramiod ulicy Wilsona co w znaczny sposób

ułatwiłoby dotarcie do ryneczku potencjalnym klientom.
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